
  

 

                                          

 

Dagsorden for sammenlægningsbestyrelsen for 

 Sletten Skole og Kystskolen 
 

Møde 1 23/24 

 

Mødedato: 22. 8. 2023 

Mødested: Otterup skole – Skolegade 12 

Mødedeltagere: Skolebestyrelsen 

Afbud:  

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 
Ledelsen prioriterer at deltage på bestyrelsesmøderne, i det omfang det kan 
lade sig gøre. Bestyrelsen bakker op om dette. 
Der tilføjes et punkt under meddelelser ”meddelelser fra formandsskabet”. 

            Bestyrelsen præsenterer sig på skrift til den øvrige forældregruppe, ikke ved 
deltagelse på møderne. 

2. Meddelelser fra: 
 Formandsskabet 

 De 4 matrikler 
 Ledelsen  
   Orientering om brug af ressourcemedarbejder.  
  Orientering om sag på Skovløkken 
  To ledige stilling Krogsbølle – Ansættelsesudvalg 
  Deltagelse på ”Skole og forældres” Landsmøde 
 Andre 
 Elevråd 
 Forældrerådene 



 

Referat:  

Der arbejdes i ledelsen på, at danne et overblik over, hvordan vi prioriterer brugen af 
ressourcemedarbejdere. Dette fremlægges for bestyrelsen, når det er klar. Ambitionen er, at vi 
laver så ensartede tilbud på matriklerne som muligt.  

Orientering om elevsag på afd. Skovløkken 

Der kom to opsigelser på Kystskolen lige op til ferien, en sekretær og en lærer. Begge stillinger er 
slået op med ansættelsessamtaler i uge 35. 

Landsmøde i Skole og forældre d. 17.-18. november på Nyborg Strand. 

God start for samarbejdet i det nye distrikt. Personalet positive over for det at have nye kollegaer 
på tværs af matrikler.  

Orientering om arbejdet med at danne de nye 7.klasser på afdeling Otterup. 

3.  Endelig beslutning om lejrskole/skolerejse i udskoling 23/24 

 

Indstilling:  

At der træffes beslutning. 

 

Sagens baggrund:  

Der har været en usikkerhed vedr. konklusion på, om lejrskole/skolerejse i udskolingen i dette 
skoleår skulle udsættes fra 8. klasse til 9. klasse. Der er der for brug for en afklaring.  

Referat: 

Der blev foretaget en afstemning. Flertallet (10 for, 2 i mod) vedtog at ledelsens forslag om, at 
skolerejsen/lejrskolen i 8. klasse udskydes til starten af 9. klasse for indeværende skoleår. Der 
arbejdes frem mod vedtagelse af et nyt princip vedrørende skolerejser/lejrskoler fremadrettet. 

 

4. Budget 2024 

Indstilling: Bestyrelsen tager stilling til hvordan de ønsker at indgive høringssvar.  

Sagens baggrund:  

Nordfyns kommunes budget 2024-2027 er sendt i høring. Skolebestyrelsen er høringsberettiget.  

Høringsmateriale: https://www.nordfynskommune.dk/sekundaer-menu/horinger-og-
afgorelser/horing-af-budget-2024/ 

https://www.nordfynskommune.dk/sekundaer-menu/horinger-og-afgorelser/horing-af-budget-2024/
https://www.nordfynskommune.dk/sekundaer-menu/horinger-og-afgorelser/horing-af-budget-2024/


Der forventes, at alle har læst og taget stilling til ”Børne-Ungeudvalgets” del af råderumskataloget. 
(S. 19-28) 

 

Referat: 

Bestyrelsen kom med input til høringssvar 

02 – Hvor har man set muligheden for at kunne lave en besparelse på 2 mill. kroner på 
Nordfynsskolen? 

03 – Bekymring for, at der kan blive dannet et A og B hold i udskolingen, hvis der lægges yderligere 
op til at eleverne skal have deres egen device med.  
Bestyrelsen er optaget af, at fastholde børnene muligheder for at udvikle deres kompetencer 
inden for IT. Bred enighed om, at det er en folkeskoleopgave at udstyre eleverne med PC. Det er 
en folkeskole og ikke en friskole.  

04 – Bestyrelsen er fortsat uforstående overfor, at der ikke kommer mere klare udmeldinger fra 
politisk side i forhold til, hvordan provenuet fra skolesammenlægningerne udmøntes. 

05 – Bestyrelsen lægger sig op ad den udmelding der kommer fra Lokal MED. 

06 – Der bliver en skævvridning i elevernes mulighed for at deltage i kulturtilbud, da midlerne til 
bustransport bliver skåret væk.  

07 –  

08 – Bestyrelsen tilslutter sig Lokal MEDs formulering. 

 

5.  Indstilling til ønsket navn for de 4 matrikler og distriktet 

Indstilling: Det besluttes, at på næstkommende bestyrelsesmøde indsender bestyrelsen indstilling 
på: 

- Navn på de 4 matrikler 

- Navn på det samledes distrikt 

- Beslutning om logo 

 

Sagens baggrund:  

Brian har aftalt med Gitte Høj, at hvordan proces kan afvikles.  

Referat: 

Bestyrelsens forslag er følgende mht. navn: 

Sletten Skole afd. Krogsbølle 

Sletten Skole afd. Nordvest 



Sletten Skole afd. Otterup 

Sletten Skole afd. Skovløkken 

Bestyrelsesmedlemmerne tager forslaget med ud til de grupper de repræsenterer. Tilbagemelding 
på næste møde. 
Logoet for Skoledistrikt Sletten, den blå bølge, ændres ikke. 

 

 

6. Princip ”Lejrskole” og ”Skole/hjem samarbejde” ”Ordblindhed” 

 

Indstilling:  Det aftales proces for udarbejdelse af princip for de ovenstående   

 

Sagens kerne:  

Der findes på nuværende tidspunkt principper både fra Kystskolen og Sletten skole. Målet er, at 
der udarbejdes fælles princip der er gældende for det nye distrikt.  

 

De nuværende principper er medsendt som bilag. 

Referat: 

Der laves ”princip-workshops” på næste møde, hvor bestyrelsen arbejder med at sammenskrive 
de eksisterende principper fra de to distrikter. 

7. Kommende punkter 

 

Dynamisk Årshjul for bestyrelsesarbejdet 

Brug af fælles ressourcepersoner på tværs af afdelingerne. 

Principper: 

- Orientering til bestyrelse og formand om verserende sager 

- Revidering af princip for ordblindhed 

- Timeplanlægning og skemalægning. 
 

Co-Teaching 

Evaluering af kortere skoledage 

Økonomi – generelt og på specifikke områder. 

Referat: 

 

 



 

8. EVT. 

 

Referat: 

Gitte Uth orienterer bestyrelsen om en sag om mobning på sociale medier der kører i udskolingen 
på afd. Otterup lige nu. Sagen startede før ferien, hvor en gruppe drenge lavede en film der 
nedgjorde en anden elev fra udskolingen. Sagen blev håndteret med forældreinddragelse før 
ferien, men desværre er det fortsat igennem sommer ferien og ind i det nye skoleår. Der bliver 
arbejdet intenst i udskolingen med de unge og deres forståelse af ordentlig brug af sociale medier. 
Forældrene i udskolingen opfordres til at være opmærksomme på deres børns liv på de sociale 
medier. 

Dette fører til en debat om børn og mobiltelefoner i det hele taget. Debatten fører til et punkt på 
kommende møde. 

 

9. Godkendelse af referat 

 

10. Lukkede punkter vedr. personalesager. 


